
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

ob današnjem prazniku – dnevu Rudolfa Maistra – vam čestitamo in želimo, da bi se njegovega 
domoljubja in neizmernega poguma v teh za Slovenijo težkih časih večkrat spomnili in skušali delovati v 

njegovem duhu. Tako kot on moramo tudi mi kdaj pozabiti na vse dvome in preprosto iti domovini na 
pomoč, ne glede na vse. Tako se bomo lahko s ponosom predstavljali – Slovenka sem, Slovenec sem! 

Preživite lep dan ob spominu na tega velikega Slovenca! 

 
GOSPOSVETSKA STRAŽA 

(Rudolf Maister – 
Vojanov) 

 
Od Labota do Baškega 

jezera 
je naša straža stala. 

Je včasi iz src in včasi iz 
pušk zapelo 

in tam pri Vovbrah, tam ob 
krškem bregu 

je v naših vrstah rdeče 
zacvetelo 

zdaj v klasju, zdaj v 
božičnem snegu 

za našo Gospo sveto. 
 

A v letu dvajsetem so nam 
Gospo 

iztrgali z lažjo 
in v naših okencih so 

nageljci 
zajokali –  

iz novih cvetov pa jim vdarja 
vera, 

da še bo Gospa sveta zvala. 
 

 

Francoska antantna misija v Mariboru, Malega travna 1919. V ospredju sedijo od desne proti levi: 

grof Bégouen, general Rudolf Maister in major francoske vojske Gaston Reverdy 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 23. DO 29. NOVEMBRA 
2010 
Torek, 23. november 2010: 

 dan Rudolfa Maistra 
Sreda, 24. november 2010:  

 mednarodni dan brez nakupov 
 ob 13. uri 5. izredna seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS Darko 

Fras in Jože Slivšek 
 ob 13. uri 1. izredna seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik je 

državni svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 
 ob 13. uri 2. izredna seja Interesne skupine lokalnih interesov DS RS, katere člani so državni svetniki SLS 

Darko Fras, Vincenc Otoničar in Jože Slivšek  
 ob 13. uri skupni projekt Ženskega odbora SDS, Ženske zveze NSi in Slovenske ženske zveze pri SLS ob 

mednarodnem dnevu boja proti nasilju nad ženskami z naslovom »Ukrepajmo odločneje proti nasilju nad 



ženskami« v prostorih Svetovnega slovenskega kongresa, Cankarjeva 1/IV v Ljubljani (celoten program si 
lahko ogledate na dnu E-novičnika SLS) 

Četrtek, 25. november 2010:  
 mednarodni dan boja proti nasilju nad ženskami 
 ob 9. uri 8. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih primerljivih poslih, 
financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine Ljubljana, na področju projektov 
stanovanjske gradnje in nakupov stanovanjskih objektov ter pripadajočih garažnih objektov ali površin v 
Mestni občini Ljubljana, katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 14. uri 60. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik je državni 
svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 

 ob 18. uri 2. redna RO SLS Osrednja Slovenija v Gostišču Furman v Lukovici 
Petek, 26. november 2010:  

 ob 10. uri 76. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, , katere član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

 ob 19. uri MO SLS Koper organizira predstavitev predloga Zakona o obdavčenju nepremičnin v prostorih 
središča Rotunda v Kopru 

Sobota, 27. november 2010:  
 ob 19. uri dobrodelni koncert skupine Eroika z gosti v organizaciji članice SLS Nine Janžekovič, športna 

dvorana Marof v Novem mestu (več informacij najdete v vabilu na dnu E-novičnika SLS) 
 ob 19. uri volilni občni zbor OO SLS Cerknica v sejni sobi sedeža OO SLS Cerknica, Partizanska 1, Cerknica 
 ob 19.30 uri volilni občni zbor OO SLS Trebnje v okrepčevalnici Škerjanec v Dobrniču 
 ob 21. uri seja RO SLS Notranjska v sejni sobi sedeža OO SLS Cerknica, Partizanska 1, Cerknica 

Nedelja, 28. november 2010:  
 svetovni dan pravice vedeti 

Ponedeljek, 29. november 2010:  
 svetovni dan urbanizma 

DOBER PROGRAM USTVARJAJO LJUDJE, NE ZAKON - 
SLS PROTI ZAKONU O RTV SLOVENIJA 

PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: NOVI ZAKON O RTV SLOVENIJA EKSPERIMENT, KI SI GA 
SLOVENIJA TRENUTNO NE MORE IN NE SME PRIVOŠČITI 
Ljubljana, 18. november 2010 – »Očitno se moja izjava o 
buldožerskem sprejemanju zakonov te vladne koalicije 
uresničuje tudi v njihovem pristopu do referendumske 
kampanje,« ugotavlja podpredsednica SLS Olga Franca, saj so 
njene izjave o nevarnosti razprodaje »čudovitih parcel s 
pogledom na morje« na Belem Križu naletele na buren odziv 
stranke Zares oz. njenega poslanca Franca Jurija. »Na tem 
mestu bi se kolegu z Obale, gospodu Juriju, sicer zahvalila za 
kompliment, da me ceni. Tudi jaz njega cenim, je eden redkih 
poslancev vladne koalicije, ki se na splošno odlikuje po jasno 
izraženih samostojnih stališčih in ne po demagoškem, 
strankarsko vsiljenem mišljenju. Razumem, da mora 
zagovarjati nov Zakon o RTV Slovenija, a bi ga obenem 
opozorila, da nisem govorila – kot je navajal na včerajšnji 

novinarski konferenci – o cenenih parcelah na Belem Križu, pač pa o enormno dragih, morda najdražjih ne le v 
Sloveniji, pač pa tudi v svetu. Ni dobro, da se poskuša to lastnino zrelativizirati, češ da so parcele v lasti Javnega 
zavoda RTV Slovenija cenene. Kot vemo, cenenih parcel v Sloveniji praktično ni, na Obali pa še sploh ne. Zemljišča 
pač dosegajo visoke vrednosti, sploh če se jim v procesu spremeni namembnost in postanejo zazidljive,« še opozarja 
Franca, sicer tudi predsednica MO SLS Koper, ki nadaljuje: »V novem Zakonu o RTV Slovenija je veliko členov, ki 
zbujajo dvome v prihodnje poslovanje nove organizacijske oblike.« ...več 
 
 

NOVINARSKA KONFERENCA PODPREDSEDNICE SLS OLGE FRANCA IN POSLANCA SLS FRANCA PUKŠIČA 
OB ZAČETKU REFERENDUMSKE KAMPANJE O ZAKONU O 
RTV SLOVENIJA 
Ljubljana, 16. novembra 2010 - Na današnji novinarski 
konferenci sta podpredsednica SLS Olga Franca in poslanec 
SLS Franc Pukšič predstavila stališča SLS do Zakona o RTV 
Slovenija, o katerem se bomo državljanke in državljani 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0E88F179-EFD1-286E-852E-016A15855738&linkid=newsContent�


Republike Slovenije odločali na referendumu 12. decembra 2010. Poudarila sta, da gre za nedodelan in neusklajen 
zakon, s katerim želi Vlada RS na buldožerski način spremeniti status javnega zavoda RTV Slovenija v status 
»samostojne pravne osebe javnega prava«. Kot sta povedala, se s tem in s 55. členom novega Zakona omogoča 
uveljavljanje takšnih in drugačnih interesov ter tudi plenjenje premoženja, ki ga ima v upravljanju oz. po novem 
Zakonu v lasti RTV Slovenija. V zvezi s tem je podpredsednica SLS Olga Franca tudi javno pozvala ministrico za kulturo 
Majdo Širca, naj javnosti predloži seznam in vrednostne ocene nepremičnega premoženja v upravljanju RTV Slovenija. 
...več 
 
 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
GO SLS NE PODPIRA TRENUTNE RAZLIČICE POKOJNINSKE REFORME 
Podpredsednica SLS Olga Franca predstavila razloge SLS proti novemu Zakonu o RTVS 
Ljubljana, 22. november 2010 – Na današnji nujni seji Glavnega odbora SLS so člani obravnavali več aktualnih tem, 
pri čemer so največ pozornosti namenili zadnji različici besedila predloga Zakona o pokojninskem in invalidskem 
zavarovanju. GO SLS je sprejel sklep, da Slovenija potrebuje reformo pokojninskega sistema, vendar ocenjuje, da 
predlagani zakon ni usklajen s socialnimi partnerji in niso bili upoštevani konstruktivni predlogi SLS, zato SLS ne 
podpira predlaganega zakona. V zvezi s predlogi amandmajev PS SLS k pokojninski reformi, ki do sedaj niso bili 
upoštevani, se te predloge vloži tudi k zadnji obravnavi predloga Zakona o pokojninskem in invalidskem zavarovanju 
(ZPiZ-2) v Državnem zboru RS....več 

SLS: KER V PREDLOGU ZAKONA O MALEM DELU NISO UPOŠTEVANE KLJUČNE PRIPOMBE STROKOVNE 
JAVNOSTI, GA PS SLS TUDI TOKRAT NE BO PODPRLA 
»Poziv SLS Ministrstvu za delo družino in socialne zadeve RS k takojšnji pripravi celovitega zakona izključno o 

študentskem delu in štipendiranju« 
Ljubljana, 16. november 2010 – Poslanec SLS Franc Pukšič je v 
predstavitvi stališča PS SLS na današnji izredni seji Državnega zbora 
RS pred vnovičnim odločanjem o zakonu o malem delu poudaril, da 
je najpomembneje v tem trenutku ljudem dati delo, ne pa malo delo. 
Po prepričanju PS SLS je namreč nujno razbremeniti gospodarstvo 
in  ga spodbuditi, da bo lahko zaposlovalo. Kajti po mnenju PS SLS 
je najboljša socialna politika – politika novih delovnih mest.  
V SLS smo v zelo konstruktivno pristopili k predstavitvam prvih 
osnutkov Zakona o malem delu, saj smo prepričani, da so predvsem 
na področju študentskega dela potrebne korenite spremembe. 
Trenutna ureditev ne služi več svojemu namenu, na ureditev svojega 
statusa glede možnosti opravljanja dela pa čakajo tudi upokojenci. 
Zato smo prizadevanja ministrstva v začetkih v SLS načelno 
podpirali, saj smo pričakovali, da se bo zakonski predlog o malem 
delu skozi obravnavo tudi ustrezno popravil in prilagajal socialnim 
skupinam z iskanjem optimalnih rešitev glede na realno stanje v 
naši državi. Na žalost se je pokazalo, da pomanjkljivosti v predlogu 
zakona niso bile odpravljene, rešitve se niso usklajevale, pogajanja s 
socialnimi partnerji, še posebno študentsko populacijo, ki jih zakon 
najbolj prizadene, pa so bila vodena po načelu »vzemi ali pusti«. ...več 
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SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: S TEM KO POMAGAMO SEBI, POMAGAMO GRČIJI IN CELOTNI 
EU 
»V SLS pozivamo Ustavno sodišče RS, da se zaradi spremenjenih okoliščin v EU prednostno opredeli do Zakona o 

poroštvu Republike Slovenije za zagotavljanje finančne stabilnosti v evro 
območju.« 
Ljubljana, 17. november 2010 –  Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav se ne 
strinja z izjavo predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, da s tem, ko pomagamo 
Grčiji, pomagamo sebi. »Ravno nasprotno - s tem, ko poskrbimo zase, ohranimo 
zdrave državne finance ter zagotovimo gospodarsko rast, pomagamo vsem 
ostalim članicam,« trdi Žerjav. Ob tem še poudarja, da šele zdaj prihaja na plan 
lahkomiselnost vladajoče politike, ko je pred meseci sprejemala državna 
poroštva za pomoč evropskim državam. » V SLS smo že poleti ob pomoči Grčiji 
glasno opozarjali, da mora biti prednostna naloga slovenske politike, poskrbeti 
za svoje državljane ter finančno spodbujati svoje gospodarstvo,« komentira 
namige o morebitni pomoči Irski in Portugalski predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav, ki je prepričan, da si trenutno v Sloveniji ne moremo privoščiti finančna 
sredstva posojati naokoli, medtem ko že sedaj tekočo javno porabo financiramo 
z zadolževanjem.  ...več 
 

 

POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ PRED JUTRIŠNJIM ABSOLUTNIM ZASTARANJEM KAZENSKIH POSTOPKOV 
V AFERI SATEX POZIVA PRAVOSODNEGA MINISTRA ALEŠA ZALARJA K ZAGOTOVITVI REVIZIJE SODNIH 
POSTOPKOV V TEM PRIMERU 
Ljubljana, 17. november 2010 - Poslanec SLS Franc Pukšič je v 
imenu Poslanske skupine SLS podal izjavo glede jutrišnjega absolutnega 
zastaranja kazenskih zadev v aferi Satex, v kateri je bila banka NKBM, 
deloma tudi v lastništvu države, oškodovana za približno 11 
milijonov evrov. Celotne stroške obrambe v tem procesu bo krila 
država oz. posredno državljanke in državljani. Obetajo se tudi 
odškodninske tožbe obtožencev, ki bi tudi lahko bremenile državni 
proračun.  
Poslanec SLS Franc Pukšič je že pred tednom dni ministru za pravosodje 
Alešu Zalarju pisal odprto pismo, v katerem ga je spraševal tudi o 
iskanju krivca za trenutno absurdno situacijo. Odgovor Ministrstva za 
pravosodje RS si lahko ogledate na naši spletni strani, kjer se nahaja 
v povsem takšni obliki, kot smo ga prejeli v Slovenski ljudski stranki. Po 
mnenju poslanca SLS Franca Pukšiča je odgovor neresen, celo 
podcenjevalen, in postavlja vprašanje, kako lahko od 
ministrstva za pravosodje sploh lahko pričakujemo reševanje 
konkretnih težav v pravosodju, če ne more niti resno in strokovno v celoti 
odgovoriti na preprosto vprašanje, ki je veliko širšega značaja, kot se zdi. 
...več 
 

 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
PREDSEDNICA SKZ PRI SLS MIHAELA LOGAR: »PREDLAGANE SPREMEMBE ZAKONA O DOHODNINI 
VODIJO K VEČJEMU OPUŠČANJU KMETOVANJA.« 
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Ljubljana, 17. november 2010 – »V SKZ pri SLS menimo, da je Zakon o 
dohodnini v obliki, kot je predlagan, za kmete nesprejemljiv,« je danes 
opozorila predsednica SKZ pri SLS Mihaela Logar. Novela Zakona o 
dohodnini je bila sicer tudi tema razprave, ki se je opoldne začela v CUK 
Kino Šiška, udeležila pa se jo je tudi Logarjeva. Ob tem je še poudarila, da 
bodo »predlagane spremembe povzročile dodatno poslabšanje 
ekonomskega položaja kmeta in seveda vseh družinskih članov kmetije ter 
posledično še večje opuščanje kmetovanja. To pa pomeni močan odmik od 
ciljev Skupne kmetijske politike - SKP.« Člani SKZ pri SLS menijo, da je 
sprejemljiva višina praga za obvezen prehod v knjigovodstvo 15.000 evrov. 
»Pri predlagani višini 5.000 evrov bo namreč samo strošek vodenja 
knjigovodstva dosegel polovico vsote za vstop v sistem vodenja prihodka 
kmetije,« je še povedala Logarjeva in glede obdavčitve subvencij dodala, da 
»že samo ime subvencija izključuje obdavčitev. Subvencije so namenjene 
delni povrnitvi izpada dohodka zaradi dodatnih zahtev, ki jih mora 
kmet/kmetija izpolniti zaradi zahtev SKP, in zaradi vloge, ki jo ima 
kmetijstvo - ne le pridelovanje hrane, pač pa tudi zaradi drugih zahtev, ki 
omejujejo ekonomsko kmetovanje.« ...več 
 

 

ČUDNO RAVNANJE VARNOSTNIKOV NA PARKIRIŠČU BONIFIKA V KOPRU 
Predsednica MO SLS Koper Olga Franca: Koprčanom naj pristojni ne zapirajo parkirišč po nepotrebnem! 
Koper, 17. november 2010 - Cestne zagate in pomanjkanje parkirišč sta stalni težavi koprske občine. Danes pa je 
uporabnike prenovljenega parkirišča ob nogometnem stadionu Bonifika pričakalo razočaranje. Prijazen varnostnik 
jim je pojasnil, da danes vstopa ni zaradi večerne tekme. In res, niti prigovarjanje, da so plačniki mesečnega 
abonmaja, ni pomagalo. Iskali so parkirišče na mestih bližnjih trgovin, kjer je parkiranje namenjeno le nakupovalcem. 
Ko smo zapuščali Koper ob 15.30 uri, je parkirišče še vedno samevalo. »V MO SLS Koper se sprašujemo, čemu ta 
današnja zapora parkirišča, če se tekma prične šele zvečer, zaposleni pa odhajajo domov že po tretji uri popoldan. 
Smo res prijazna občina in razumemo potrebe ljudi po parkiriščih in jutranjo nepotrebno nervozo zaradi nepotrebnih 
problemov? Se postavimo v kožo uporabnikov in trezno razmislimo pred svojimi dejanjih? Znamo slišati in uslišati 
potrebe?,« niza javna vprašanja predsednica MO SLS Koper Olga Franca. In ob tem ugiba, da je odgovor: »Očitno ne!«, 
čeprav davkoplačevalci dajejo denar za plače tistim, ki jim zapirajo parkirišča po nepotrebnem. ...več 

DESUS S FIGO V ŽEPU IN PROTI NAJBOLJŠIM REŠITVAM ZA UPOKOJENCE? 
Predsednik Zveze upokojencev pri SLS Anton Bogataj: »Poziv  predsedniku DESUS Karlu Erjavcu, da slovenskim 

upokojencem pojasni, zakaj je DESUS glasoval proti umiku zamrznitve pokojnin 
pri interventnem zakonu? 
Ljubljana, 17. november 2010 – SLS je pri včerajšnjem sprejemanju Zakona o 
interventnih ukrepih zaradi gospodarske krize predlagala celotno črtanje 4. 
člena, ki govori o usklajevanju pokojnin in drugih nadomestil ter prejemkov, s 
čimer bi se preprečilo kakršnokoli zamrznitev pokojnin. Država namreč po 
prepričanju SLS noče in ni izkoristila vseh možnosti varčevanja na mnogih 
področjih, zato je toliko bolj nesprejemljivo, da po liniji najmanjšega napora 
Vlada RS hoče varčevati prav pri upokojencih, torej tistih, ki že tako ali tako 
trpijo najhujše posledice trenutne zaostrene ekonomske situacije. ...več 
 

 

5. LET USPEŠNEGA USTVARJANJA PODOBE CELJA S STORITVIJO SERVIS 48 
Celje, 22. november 2010 - Servis 48 je kot interaktivna, javno dostopna storitev Mestne občine Celje pričel delovati 
na današnji dan, 22. novembra 2005, uspešno deluje torej že 5 let. Leta 2005 je Servis 48 veljal za edinstveno 
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tovrstno storitev v slovenskem prostoru, s katero je Mestna občina Celje naredila velik korak v smeri aktivnega 
soustvarjanja podobe mesta s pomočjo občank in občanov.  Omenjena storitev je hkrati pripomogla tudi k povečanju 
preglednosti delovanja občinske uprave, kontrole nad strokovnimi službami, javnimi podjetji, koncesionarji in drugimi 
izvajalci storitev.   
Servis deluje tako, da uporabnik na spletnem portalu zapiše idejo, predlog ali vprašanje. Na Servis 48 lahko tudi 
pokliče, na brezplačno telefonsko številko 080 48 48 ali pošlje elektronsko pošto na naslov servis48@celje.si ali 
navadno pošto na naslov Mestne občine Celje, s pripisom "za Servis 48" oz. se osebno zglasi v pisarni Servisa 48 na 
Trgu celjskih knezov 9. Vsak predlog, idejo ali vprašanje nato skrbnik Servisa 48 v najkrajšem možnem času 
posreduje odgovornim strokovnim službam na Mestni občini Celje in ga javno objavi na spletu. Z objavo dobi 
vprašanje status  . Takrat tudi začne teči 48 urni rok, v katerem se izvajajo aktivnosti in na spletu objavi odgovor. 
Povprečno je na Servis 48 dnevno postavljenih okrog 10 vprašanj. Na brezplačno telefonsko številko Servisa 48 pa 3 
do 5 vprašanj. Leta 2006 je prispelo na Servis 48 1177 vprašanj, leta 2007 1089 vprašanj, leta 2008 1137 vprašanj, 
leta 2009 1153 vprašanj, v letošnjem letu (do 15.11.2010) pa 913 vprašanj. Opaziti je, da je število vprašanj vsako 
leto povprečno okrog 1100, kar pomeni, da je storitev pozitivno sprejeta in pogosto uporabljena, pa naj si gre za 
pridobivanje splošnih informacij ali reševanje konkretnejših problemov.  
Odkar deluje javno dostopna storitev Servis 48, se nanjo ljudje največkrat obračajo z vprašanji s področij parkiranja, 
javne razsvetljave in vzdrževanja cest. Nekaj vprašanj pa uporabniki zastavljajo tudi za področja, katerih reševanje žal 
ni v pristojnosti strokovnih služb Mestne občine Celje. Najhitreje so rešene težave na področju javne razsvetljave in 
javne snage. Prav tako je Mestna občina Celje zelo uspešna na področju parkiranja, saj so ti problemi lahko in 
enostavno rešljivi. Do sedaj se je izkazalo, da največkrat ljudi zanima predvsem, ali so urejene ceste, zakaj ne gori luč 
javne razsvetljave, zakaj trava ni pokošena in odpadki odpeljani itn. 
Mestna občina Celje je ponosna, da je s Servisom 48 spodbudila občanke in občane, da sodelujejo pri ustvarjanju 
lepše podobe knežjega mesta in da je uspešno delovanje Servisa 48 spodbudilo tudi ostale slovenske občine, da se 
lahko tovrstnega načina ustvarjanja podobe kraja oz. mesta poslužujejo tudi občani drugih občin, kjer so uvedli 
podobno storitev.  
V prihodnje si celjska občina želi uvesti tudi nekaj sprememb, kot npr. omogočiti uporabnikom posredovanje slik in 
drugih datotek preko spletnega portala ter dopolniti spletni portal s podatkom, kdo rešuje omenjeno vprašanje, itd. 
Omenjene spremembe bodo zagotovo pripomogle k funkcionalnosti in nadaljnji uspešnosti te storitve. 
Servis 48 je leta 2006 na konferenci Dobre prakse v slovenski javni upravi, prejel tudi priznanje ministra pristojnega 
za javno upravo. Primer Servisa 48 je bil objavljen tudi v zborniku konference. 

SLS UTRINKI IZ POSLANSKIH KLOPI 
V teh dneh poslanke in poslanci v Državnem zboru RS obravnavajo kar nekaj zakonov, povezave do njih pa objavljamo 
tudi za vas, spoštovane bralke in bralci E-novičnika SLS:  

 Predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o železniškem prometu – druga obravnava  
 Predlog Zakona o družbi Slovenske železnice – prva obravnava 
 Predlog Zakona o pokojninskem in invalidskem zavarovanju – obravnavan na izredni seji DZ RS 2. 

decembra 2010 
 Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o dohodnini  
 Predlog Zakona o spremembi in dopolnitvi Zakona o gozdovih 

NOVICE IZ EU 
Predstavništvo Evropske komisije v Sloveniji izdalo letošnjo 5. številko spletnega časopisa EUekspres 
Evropska komisija objavila sporočilo z naslovom "Skupna kmetijska politika proti letu 2020: odziv na prihodnje izzive, 
povezane s hrano, naravnimi viri in ozemljem" 
Evropska komisija objavila javni razpis za zbiranje predlogov za raziskovalne projekte na področju raziskovalnega 
novinarstva 
Napovednik za drugo novembrsko zasedanje Evropskega parlamenta v Strasbourgu 

IZ MEDIJEV 
BLOG ČLANA SKZ PRI SLS TONIJA KUKENBERGERJA 

Danes je svetovni splet neizogibno sredstvo obveščanja. Večino 
informacij dobimo preko večpredstavnostnih medijev, predvsem 
mladi pa s(m)o najbolj dojemljivi za spletne informacije. Pred kratkim 
sem prišel na idejo, da bi pisal svoj spletni dnevnik. Zakaj? Zato, ker 
mi ni vseeno za naše kmetijstvo in če hočemo razmere obrniti v naš 
prid, moramo na svojo stran obrniti javnost, kot sem povedal tudi že 
na prvi seji SKZ. Ljudje se najbolj bojimo stvari, ki jih ne poznamo. In 
ljudje, ki niso s kmetov, kmetijstva ne poznajo niti 1 %. Prepričan 

http://www.dz-rs.si/index.php?id=101&sm=k&q=+%C5%BEelezni%C5%A1kem+prometu&mandate=-1&unid=PZ|76ECFE31E382B57CC12577D50041FC5A&showdoc=1�
http://www.dz-rs.si/index.php?id=101&vt=40&sm=k&q=zakon+o+%C5%BEele&mandate=-1&unid=PZ|316AD7B73CC10339C12577D500421895&showdoc=1�
http://www.dz-rs.si/index.php?id=101&vt=46&sm=k&q=zakon+o+pokojninskem+in+invalidskem+&mandate=-1&unid=PZ|19E73BFC6312F8D1C12577C1003CE58D&showdoc=1�
http://www.dz-rs.si/index.php?id=101&vt=46&sm=k&q=zakona+o+dohodnini&mandate=-1&unid=PZ|52C95D3F35C09D0AC12577D2002BF3CF&showdoc=1�
http://www.dz-rs.si/index.php?id=101&vt=46&sm=k&q=zakona+o+gozdovih&mandate=-1&unid=PZ|66AD5A32C0EB97EDC12577C90029290B&showdoc=1�
http://ec.europa.eu/slovenija/index_sl.htm�
http://ec.europa.eu/agriculture/cap-post-2013/communication/index_en.htm�
http://ec.europa.eu/agriculture/cap-post-2013/communication/index_en.htm�
http://ec.europa.eu/dgs/communication/pdf/pilot_project/pdf_tor_cfp_sl.pdf�
http://ec.europa.eu/dgs/communication/pdf/pilot_project/pdf_tor_cfp_sl.pdf�
http://www.europarl.europa.eu/sl/pressroom/content/20101112NEW94628�


sem, da se kmetje moramo oglašati, predvsem preko ''neformalnih'' medijev, saj lahko ostalim le tako prikažemo 
stanje, kakršno je. Informacije iz občih medijev so skope, površne in za večino nerazumljive. Ne poznajo ozadja. Vsaj 
delček tega bi rad povedal ''svetu''. Vesel bom, če boste to besedo širili naprej. Vsake toliko časa bom tudi objavil kaj 
novega, zato vas vabim, da se na objave ''naročite'' preko gumba v samem blogu. Seveda sem nekaj napisal tudi o 
naši kmetiji, treba je pač izkoristiti vsako sredstvo za promocijo. Ravno v samopromociji v Sloveniji kmetje niso ravno 
podkovani, večinoma čakajo na druge. Treba pa je storiti korak naprej in se spomniti gesla: pomagaj si sam in Bog ti 
bo pomagal, ki še kako drži. 

VABLJENI K ZANIMIVEMU BRANJU TULE!  

 
 

http://kmetija-kukenberger.blogspot.com/�


*** 





*** 
VABILO 

KONCERT SKUPINE EROIKA 
Športna dvorana Marof, Novo mesto, 27. 11. 2010 ob 19. uri 

 
PONUDBA ZA ČLANE SLS 

 
PO LANSKEM ZELO USPEŠNEM KONCERTU SKUPINE Eroika V 

NOVEM MESTU, SEM SE ODLOČILA, DA PONOVNO ORGANIZIRAM 
KONCERT SKUPINE EROIKA Z GOSTI: MANCA IZMAJLOVA, 

BOŠTJAN BRAČIČ, EVA ČERNE IN GAŠPER RIFELJ. 
PREPRIČANA SEM, DA SE NAM OBETA ČUDOVIT VEČER. 

POSEBEJ ZA VAŠE ČLANE SEM SE  
ODLOČILA, DA VAM PONUDIM KARTE PO 15 EVROV. 

 
VSEM SKUPAJ ŽELIM OBILO GLASBENIH UŽITKOV NA 

KONCERTU. 
NINA JANŽEKOVIČ 

 
Več o koncertu: 
 http://www.infoglasbeni.net/novice/klasika/item/555-eroika-z-gosti-obljubljajo-izjemen-glasbeni-vecer 

 
 

*** 

                    
 

PROGRAM SKUPNEGA PROJEKTA Ženskega odbora SDS, Ženske zveze NSi in 
Ženske zveze SLS ob 

Mednarodnem dnevu boja proti nasilju nad ženskami z naslovom: 
 

UKREPAJMO ODLOČNEJE PROTI NASILJU NAD ŽENSKAMI 
 

 Posvet bo v sredo, 24. novembra 2010 ob 13.00 v prostorih  
Svetovnega slovenskega kongresa na Cankarjevi 1/IV v Ljubljani.  

   PROGRAM: 
13.00: Uvodne besede in pozdrav organizatorjev: 

  - predsednica Ženskega odbora SDS Alenka Jeraj,   
  - predsednica Ženske zveze NSI Mojca Kucler Dolinar  
  - predsednica Slovenska ženska zveze SLS Vesna Starman 

 

http://www.infoglasbeni.net/novice/klasika/item/555-eroika-z-gosti-obljubljajo-izjemen-glasbeni-vecer�


1. del - od 13.15 do 14.45 
STANJE NA PODROČJU BOJA PROTI NASILJU NAD ŽENSKAMI DANES 
2. del - od 14.45 do 16.15 
KAJ SMO DO  DANES  ŽE NAREDILI V BOJU PROTI NASILJU NAD ŽENSKAMI? 
3. del - od 16.45 do 18.00 
STRATEGIJA BOJA PROTI NASILJU NAD ŽENSKAMI IN AKCIJSKI NAČRT ZA PRIHODNJIH 10 
LET 

*** 
SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
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